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Algemeen Jaarverslag 2022/2023
Volleybalvereniging VollinGo

Dit jaarverslag beschrijft het gevoerde beleid in het afgelopen seizoen 2022/2023 en kijkt vooruit

naar het te voeren beleid in het komende seizoen 2023/2024

Dit jaarverslag wordt toegelicht in de Algemene Ledenvergadering op 25 oktober 2023.

Gevoerd beleid in het afgelopen seizoen
Het gevoerde beleid in 2022-2023 is terug te voeren op de volgende thema’s:

● Van damestalentenlijn naar verenigingsbrede volleybalontwikkeling

● VT2-trainersopleiding

● Partnercontracten

● Voortzetting clubprofessional

● In het zonnetje gezet

● En verder, ons clubleven

(Klik op de blauwe links in dit document om meer over dit onderwerp te lezen op onze website)

Van damestalentenlijn naar verenigingsbrede volleybalontwikkeling

Voorafgaand aan seizoen 2022/2023 nam VollinGo afscheid van John Stubbe, die in 14 jaar bij

VollinGo met zijn visie, energie en enthousiasme de damestak van het Goudse volleybal tot grote

hoogte bracht. In die 14 jaren bouwde hij met succes aan de zogenaamde damestalentenlijn, een

combinatie van dames en meiden-teams die geheel in het teken stonden van talentontwikkeling.

Deze talentenlijn had binnen de vereniging een eigen begroting en aparte sponsoring, die nodig was

om de faciliteiten, doorstroom van talenten en trainers mee te laten groeien met de snelle groei in

niveau (van promotieklasse naar topdivisie). In hetzelfde seizoen nam ook Kirsti Huizinga afscheid, die

zich vanuit het bestuur van VollinGo altijd intensief met de begeleiding en ondersteuning van de

damestalentenlijn bezighield (i.c.m. vele andere rollen).

Seizoen 2022/2023 werd een seizoen met tenminste drie grote uitdaging voor de nieuwe trainers

(Sieme Boom, Pim Scherpenzeel en Sergiu Stefanica) en het bestuur. Ten eerste, logischerwijs

brachten nieuwe trainers en kader ook een zoektocht naar een nieuwe manier van werken. Met John

was er bij VollinGo 1 persoon die 1 volleybalvisie in woord en daad, iedere training en elke wedstrijd

uitdroeg. Onze drie nieuwe trainers bij verschillende teams, met elk eigen aandachtspunten kregen te

maken met groepen speelsters die soms al 14 jaar met 1 manier van werken en volleyballen te maken

hadden. Hoewel John aanbood betrokken te willen blijven in een ondersteunende rol, bleek het

vinden van een passende vorm een obstakel, en werd op zijn initiatief besloten om dat proces te

stoppen. Met het wegvallen van John en Kirsti vertrokken de belangrijkste initiatiefnemers en

voorvechters van de damestalentenlijn, en daarmee dus veel kennis, kunde en vooral ook tijd en

aandacht die door het bestuur niet volledig vervangen konden worden. Ten tweede, een

damestalentenlijn valt of staat met speelsters die willen investeren in zichzelf en de ontwikkeling van

(jonge) speelsters in hun team. Aan het einde van het seizoen werd duidelijk dat veel speelsters die

zich jarenlang in de damestalentenlijn van hun beste kant hebben laten zien andere prioriteiten
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kregen. Ongeveer de helft van de speelsters in de seniorenteams wilden vrijblijvender, voor de lol,

met zelfgekozen teamgenoten gaan spelen. Ten derde, een aanvullende uitdaging was de enorme

terugloop in sponsorinkomsten, waar vooral de contracten met sponsoren die de ambities van de

damestalentenlijn financierde afliepen en niet werden verlengd.

Door het wegvallen van de belangrijkste voorvechters, de helft van de speelsters en de volledige

financiële sponsoring van de damestalentenlijn ziet het bestuur van VollinGo geen enige andere

oplossing dan een nieuwe koers inslaan. Die nieuwe koers is werk-in-uitvoering, hier wordt door

Stefan Lipman met ondersteuning van Linda Amelink (jeugdcommissie) en Pim Scherpenzeel

(clubprofessional) aan gewerkt. Ontwikkeling van (jonge) volleyballers blijft onderdeel van het

VollinGo DNA. Toch verandert de focus ook, het bestuur wil graag de (ervaren) afstand binnen de

damestak en tussen de dames en herentak van de club verkleinen. VollinGo H1 wordt nu,

bijvoorbeeld, door Sergiu Stefanica getraind, die ook assistent van D1 is, en voor hen wordt dezelfde

faciliteiten als D1 geboden. Er wordt met veel energie gewerkt aan het aantrekken van nieuwe

sponsoren, maar die sponsoring wordt niet in een aparte begroting verwerkt – alle teams zijn

onderdeel van VollinGo, van de topdivisie tot de recreanten. Meetrainen wordt op alle niveaus

aangemoedigd, en waar mogelijk gebruiken we de ruimte in de Zebra om iedereen die zich wil

ontwikkelen de ruimte te bieden. In het komende seizoen wordt er verder gewerkt aan een update

van het volleybaltechnisch beleid van VollinGo deze verandering in focus gaat ondersteunen. Wie wil

meedenken kan zich melden via technischezaken@vollingo.nl.

VT2-trainersopleiding
Afgelopen seizoen heeft een groep van 12 VollinGo-trainers en nog enkele trainers van andere clubs

de VT2-trainersopleiding gevolgd bij Pim Scherpenzeel. Zij kregen aangeleerd hoe ze het beste een

training kunnen voorbereiden, uitleggen en aansturen. Tijdens de sessies trainen ze elkaar, aan de

hand van hun eigen huiswerkopdrachten. Als club vinden we het belangrijk dat we onze trainers de

juiste kennis en bagage meegeven zodat ze met voldoende zelfvertrouwen hun rol als trainer het

beste invulling kunnen geven.

Parnercontracten
In het afgelopen seizen hebben we een nieuwe partnermanager gevonden in de persoon van Sergiu

Stefanica, de trainer van (vorig seizoen) Dames 3, tegenwoordig Heren 1. Hij nam deze rol over van

John Stubbe. Vanuit het bestuur verbond Jan Willem zich aan deze commissie, na het vertrek van

Kirsti. Een aantal partners uit het verleden heeft afscheid genomen (o.a. Heuvelman, Schipper

Kozijnen, Leeff, Hitachi) omdat ze zich om allerlei redenen niet meer met de club verbonden voelden.

Gelukkig bleven er ook enkele partners waarmee de overeenkomsten zijn verlengd (BST, Rayer, Van

Beek, Arvias). En er is hard gewerkt om nieuwe partners binnen te halen. De belangrijkste hiervan zijn

De Goeij Hoverniersbedrijf, Frame Offices en Blok Gouda. De eerste komt op de shirts van H1, de

andere twee komen op de shirts van D1 en D2. Andere nieuwe partners zijn Volleybalopleidingen.nl,

BLR-Bimon en VOOGT. En op het moment van schrijven lopen er nog gesprekken met andere

bijna-partners…

Ondanks deze goede resultaten blijven we op zoek naar meer financiële ondersteuning, omdat ook

partners komen en gaan en we als club wel financiële continuïteit zoeken. Om die reden zijn we als

club ook lid geworden van de Goudse businessclub Into Business om daar relaties te kunnen leggen

met het bedrijfsleven. Iemand nog tips? We horen het graag!
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Voortzetting clubprofessional
Twee jaar geleden is VollinGo in samenwerking met de Nevobo een initiatief gestart met een

clubprofessional. In ons geval werd deze rol ingevuld door Hans Ritmeester. Het doel was om zo veel

mogelijk Goudse kinderen met volleybal in aanraking te laten komen, want als een deel daarvan

enthousiast wordt, dan kan dat nieuwe leden opleveren. Vorig jaar informeerden we jullie dat het

Hans door omstandigheden helaas niet lukte om hier voldoende tijd aan te besteden. Inmiddels zijn

er nieuwe plannen gemaakt waarin Hans Ritmeester, Pim Scherpenzeel en Sergiu Stefanica met z’n

drieën een rol zullen gaan spelen.

Pim zal zich bij onze club inzetten als trainersbegeleider. Onze trainers zijn ons veel waard en we

hopen dat zij hun trainingen met plezier kunnen uitvoeren. Daarom, als ze ergens tegenaan lopen, is

het belangrijk dat ze bij iemand terecht kunnen voor advies. Pim gaat bij ze langs en geeft hulp en

advies waar nodig.

Sergiu heeft de rol van partnermanager op zich genomen. Zijn rol is het vinden van nieuwe

partners/sponsors, en om de relatie met deze bedrijven en personen te onderhouden. Zo zal hij

partnerevenementen organiseren om de partners en club bij elkaar te brengen.

Hans is toch weer teruggekomen in zijn rol om volleybal te promoten onder de jeugd, met name bij

clinics die door Sport.Gouda of Brede School worden geïnitieerd. Hij zal er wel iets minder tijd aan

kunnen besteden dan wat eerder bedoeld was, maar dat geeft weer ruimte aan de andere

professionals.

In het zonnetje gezet
Elk seizoen organiseren we een vrijwilligersbuffet, waarvoor we onze commissieleden en trainers

uitnodigen. Als bestuur willen we hen bedanken voor hun inzet voor de club, voor het feit dat zij het

mogelijk maken dat we kunnen trainen, wedstrijden spelen, tenues en ballen hebben, feestjes

hebben, etc, etc. Deze vrijwilligers zijn ons dierbaar en daarom besteden we hier eens per jaar even

aandacht aan.

Dit keer waren we te gast bij onze partner Rayer Healthcare, Fysio & Fitness aan de Ronsseweg, waar

veel van onze leden al gaan fitnessen, maar waar je ook terecht zou kunnen voor fysiotherapie als je

een blessure hebt. Met ongeveer 35 personen hebben we gezellig wat gedronken en gegeten. In een

gezonde omgeving als Rayer hadden we een bijpassende maaltijd, namelijk drie varianten van de

zogenaamde “volley-bowl” van Hawaiian Poké Bowl uit Gouda.

Tijdens het vrijwilligersbuffet is ook de vrijwilliger van het jaar gehuldigd. Dit jaar is de term

vrijwilliger-van-het-decennium beter van toepassing. Kirsti Huizinga heeft zich de afgelopen tien jaar

bovengemiddeld ingezet voor onze club. Ze was penningmeester, algemeen bestuurslid,

TC-bestuurslid, verzorgde de communicatie, was betrokken bij de partnercommissie en kledingkeuze

en daarnaast liep ze elk gat dicht wat nog niet ingevuld was. Als club hebben we veel aan haar inzet

en creativiteit te danken, vandaar deze huldiging. Tevens hebben we Anja de Groot nog even in het

zonnetje gezet. Zij was 40 jaar lid van VollinGo. Helaas inmiddels gestopt met actief volleyballen,

maar nog steeds als supporter te zien in de Zebra.
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https://vollingo.nl/kom-volleyballen/
https://www.rayerhealthcare.nl/
https://vollingo.nl/vele-handen-maken-licht-werk/
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En verder… ons clubleven
Slechts een selectie van alle mooie dingen die we dit seizoen hebben georganiseerd en gevierd met

z’n allen:

Op 7 januari zijn in de Zebra de Nederlandse Open Jeugd Kampioenschappen gespeeld. De meisjes

van ons A-team hebben de halve finales bereikt. Met 1 gewonnen, 1 verloren en 2

gelijkspelwedstrijden haalden ze net niet de kruisfinales. Het altijd enorm gezellige jeugdkamp, voor

de mini’s en C-jeugd, is dit jaar gehouden van vrijdag 12 mei tot zaterdag 13 mei. De jeugd heeft hier

twee geweldige dagen beleefd. Op 24 mei hadden we het VollinGo Open Beach volleybaltoernooi

voor basisscholen. En gelukkig kon ook dit seizoen ons jaarlijkse eindfeest weer georganiseerd

worden. Verder heeft ‘Vakkie V’ dit jaar in de zomervakantie een gezellig beachtoernooi

georganiseerd waaraan enthousiaste teams hebben deelgenomen.

Te voeren beleid in het komende seizoen
De volgende onderwerpen staan in ieder geval op de agenda in seizoen 2023/2024:

● Voortzetten aantrekken nieuwe sponsoren
● Voortzetten uitvoering activiteiten door clubprofessionals
● Toch eens een begin maken met nieuw volleybalaanbod zoals No-Jump of zitvolleybal
● Herhaling van alle leuke activiteiten ter bevordering van de binding binnen de club
● Voorbereiding op ons 20 jarig bestaan volgend jaar!

En verder...
En verder ondersteunt het bestuur alle andere activiteiten die we gewend zijn te organiseren binnen

de vereniging, zoals het oliebollentoernooi, recreantentoernooi, pubquiz-avonden, beachtoernooien

scheidsrechterscursussen, en nog veel meer...!

Oktober 2023,

Het Bestuur van VollinGo:

● Jan Willem van Assem – voorzitter

● Laura Habets – secretaris

● Frank van der Tang – penningmeester

● Stefan Lipman – bestuurslid TC

● Linda Amelink – bestuurslid jeugd
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https://vollingo.nl/vollingo-carnaval-endfest/

